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قرارداد اسپانسر 
باشگاه استقلال فسخ شد

شرکت توس��عه صنایع نوین ایران از ادامه 
حمایت مالی باش��گاه استقلال انصراف داد. در 
شرایطی که از چندی پیش شائبه هایی مبنی 
بر اختلاف شرکت توسعه صنایع نوین ایران با 
هیات مدیره باشگاه استقلال به گوش می رسید، 
سرانجام قرارداد همکاری این شرکت به عنوان 
اسپانسر با باشگاه استقلال فسخ شد تا پس از 
فسخ قرارداد اسپانسر پرسپولیس، دیگر باشگاه 
نامدار تهرانی نیز قراردادش را با اسپانسر خود 
فس��خ کند. امیررضا خادم اردیبهشت گذشته 
رقم پرداختی از سوی اسپانسر استقلال را 25 
میلیارد تومان عنوان کرده بود. قرار بود دوشنبه 
در سازمان خصوصی سازی یک مرحله دیگر از 
فروش دو باش��گاه تهرانی ب��ه پیش برود اما به 
دلیل اینکه کس��ی با قیمت اعلام شده حاضر 
به خرید استقلال و پرسپولیس نشد، سازمان 
خصوصی سازی مراسم دوشنبه را لغو و به تاریخ 

دیگری موکول کرد. 

آغاز کار یاران منصوریان 
در لیگ قهرمانان آسیا

تیم فوتبال نفت ته��ران در مرحله پلی آف 
لیگ قهرمانان آس��یا به مص��اف الجیش قطر 
م��ی رود. نفتی ها که به دلی��ل انجام یک بازی 
بیش��تر و دو امتیاز اختلاف نسبت به تیم دوم 
لیگ ای��ران به صدر ج��دول رقابت های لیگ 
برتر فوتبال ایران چسبیده اند امروز ساعت 18 
به وقت ته��ران در ورزش��گاه آزادی به مصاف 
الجیش قطر می روند. قطری ها در مرحله قبلی 
موفق شدند با نتیجه  2 بر یک نادی النهضه را 
از پی��ش رو بردارن��د و در این مرحله به مصاف 
نفت تهران بروند. تیم قطری عصر یکشنبه وارد 
تهران و در هتل استقلال مستقر شد. در صورتی 
که نفت موفق شود در این بازی الجیش قطر را 
از پیش رو بردارد به مرحله گروهی رقابت های 
لیگ قهرمانان آس��یا صعود خواه��د کرد و در 
گروه B این رقابت ها با پاختاکور ازبکس��تان و 
الشباب عربستان و العین امارات همگروه خواهد 
ش��د. تیم علی منصوریان در رقابت های جاری 
لیگ عملکرد بس��یار مثبتی داشته و با حضور 
جمعی از بازیکنان جوان موفق ش��ده در صدر 
ج��دول چهاردهمی��ن دوره رقابت های لیگ 
برت��ر فوتبال ایران قرار گی��رد. نفتی ها از همه 
هواداران علاقه مند به فوتبال بویژه طرفداران 2 
تیم پرس��پولیس و استقلال نیز خواسته اند در 
این ب��ازی از این تیم حمایت کنند و به عنوان 
 یک ب��ازی ملی به دیدار نف��ت مقابل الجیش 

قطر نگاه کنند. 

درخواست تاج 
برای برخورد با »داوران پراشتباه«

 رئیس س��ازمان لیگ می گوید باید با داوران 
پر اشتباه برخورد شود. مهدی تاج، رئیس سازمان 
لیگ درباره درخواس��تش از علی کفاشیان برای 
برگزاری جلسه ای پیرامون وضعیت داوری گفت: 
در چن��د وقت اخیر اعتراض های زیادی به نحوه 
قضاوت داوران توسط باشگاه ها مطرح شده است. 
ما در س��ازمان لیگ، اختی��اری درباره چینش 
داوران نداری��م و تم��ام اختی��ار داوران بر عهده 
کمیته مربوط اس��ت اما وقتی اعتراضی از سوی 
باش��گاه ها به دست مان می رسد آن را به کمیته 
داوران می فرستیم و منتظر پاسخ آنها می مانیم.  
وی با بیان اینکه نمی ش��ود باشگاه ها را از انتقاد 
به داوران منع کرد، گفت: مگر می ش��ود بگوییم 
از داوران انتق��اد نکنید و فقط احترام بگذارید؟! 
این شدنی نیست. اکنون ما از رئیس فدراسیون 
فوتبال درخواست برگزاری یک جلسه داشته ایم 
تا ببینیم اش��تباه داوری وجود داشته یا خیر. ما 
در ش��رافت داوران هیچ تردیدی نداریم اما باید 
اشتباه های داوران هم بررسی شود و حتما باید با 
داوران پراشتباه برخورد شود. همه دیدیم اشتباه 
داوری در ب��ازی ب��ا عراق چگونه م��ا را ناراحت 
ک��رد و حتی خودم��ان به این مس��اله اعتراض 
کردیم، بنابراین نمی ش��ود توقع داشت تیم های 
باشگاهی مان به اشتباه  یک داور انتقاد نکنند. تاج 
با تقدیر از کمیته داوران برای جوانگرایی گفت: 
این کار بس��یار خوبی بوده که انجام گرفته و در 
کنار آن برگزاری جلساتی برای بررسی وضعیت 
داوری به بهبود کیفیت داوری ها کمک می کند. 

مبارزه علیه گرسنگی 
در دنیا به شیوه ایبرا!

زلات��ان ابراهیمووی��چ ک��ه در تس��اوی 2-2 
پاری س��ن ژرمن مقابل کان موفق به گلزنی شد، 
خالکوبی جدیدش را به نمایش گذاشت. این ستاره 
سوئدی در دقیقه دوم این مسابقه دروازه حریف را 
باز کرد و بلافاصله پیراهن��ش را درآورد. او از داور 
مسابقه کارت زرد گرفت اما اعلام کرد پشت این 
کارش پیامی برای همه بوده تا به موضوع گرسنگی 
در سراسر دنیا توجه بیشتری شود. او به برنامه های 
کمپین تغذیه در دنیا علیه گرسنگی اشاره کرد و 
برخی نام هایی که از این معضل رنج برده اند را نیز 

روی بدن خود نوشته است. 

گوآردیولا به دنبال کادرکوچكتر

امي�ن ابطح�ى: ژردان ش��کیری و پی��ر امیل 
هویبی��رگ بایرن مونیخ را ت��رك کرده اند، این 
دو بازیک��ن ه��ر دو می خواس��تند زمان های 
بیش��تری برای بازی و قرار گرفتن در ترکیب 
به آنها داده ش��ود و تمایلی به نشان دادن صبر 
و تحمل در این زمینه نداشتند. ژردان شکیری 
در حقیقت برای قرار گرفتن در ترکیب اصلی 
با موانع بس��یار بزرگی روبه رو بوده است، آرین 
روب��ن، فرانک ریب��ری، توماس مول��ر و ماریو 
گوتس��ه که همگی بازیکنانی ب��ا کیفیت تر از 
وی هس��تند و در سطحی بالاتر نسبت به این 
هافبک سوییس��ی قرار دارن��د، مهم ترین مانع 
شکیری برای قرار گرفتن در ترکیب اصلی تیم 
بوده است. ش��کیری البته در فصل گذشته با 
مشکل مصدومیت ش��دیدی مواجه شد و 17 
بازی فصل بایرن مونیخ را نیز از دست داده بود 
که این مساله خود دلیلی بر تعداد بازی های کم 
این ملی پوش سوییس��ی در مونیخ است البته 
ش��اید چنین مصدومیتی بی تردید بر عملکرد 
او در بایرن مونی��خ چه هنگامی که در ترکیب 
اصلی قرار می گرفت و چه هنگامی که به عنوان 
بازیکن جانشین به زمین فرا خوانده می شده، 
تاثیر منفی داشته است و نمی توان عملکرد نه 
چندان قابل قبول وی را به ترکیب بایرن مونیخ 
و ایده های پپ گوآردیولا نس��بت داد. می توان 
ادعا کرد که ش��کیری نتوانست خود را حداقل 
بع��د از پای��ان دوران آس��یب دیدگی اش ب��ا 
س��طح تیم و همبازی های خ��ود تطبیق دهد 
و بی تردی��د ت��رك مونیخ و پیوس��تن به اینتر 
بهترین تصمیم برای هر دو طرف بوده اس��ت. 
 هویبیرگ اما در 2 فینال اخیر بایرن مونیخ در
 DFB Pokal و همچنین س��وپر کاپ آلمان 
ک��ه هر دو در مقاب��ل دورتموند برگزار ش��ده 
ب��ود، در ترکی��ب اصلی تیم ق��رار گرفته بود، 
چنین اعتمادی از جان��ب پپ گوآردیولا برای 
این س��تاره 19 س��اله دانمارکی می توانس��ت 
نشانه ای بسیار مثبت باشد، اما هویبیرگ بسیار 
جاه طلب تر بود و حضور موقتی در ترکیب اصلی 
ب��رای او هرگز راضی کننده نب��ود، اما واگذاری 
وی به صورت بازیکن��ی قرضی به آگزبورگ را 
می ت��وان مثبت ارزیابی ک��رد؟ بی تردید او زیر 
نظر مارکوس واینس��یرل س��رمربی آگزبورگ 
زمان ه��ای بیش��تری برای بازی پی��دا خواهد 
کرد، اما هویبیرگ می توانس��ت ب��ا ماندن در 
بایرن مونی��خ و حضور مرت��ب در تمرینات این 
تیم زیر نظر سرمربی ای همانند پپ گوآردیولا 
به تجربیات خوبی دست یابد. چنین انتقالی با 
ابهامات زیادی همراه است، شاید همه طرفین 
از قبال چنین تصمیمی برنده ش��وند و ش��اید 
چنین تصمیمی آثاری منفی به همراه داشته 
باش��د. با وج��ود جدایی ای��ن دو بازیکن، پپ 
گوآردیولا همچنان کادری با حضور 20 بازیکن 
در اختیار دارد، این سرمربی اسپانیایی همواره 
خواهان داشتن کادری با بازیکنان کمتری بوده 
اس��ت که با دروازه بانان به 20 نفر برس��ند که 
14 الی 15 نفر از این بازیکنان از نفرات اصلی 
هستند و مابقی کادر را بازیکنان ذخیره تشکیل 
می دهند. در واق��ع پپ گوآردیولا کار کردن با 
کادری کوچک ت��ر را بیش��تر ترجیح می دهد، 
چون به این ترتیب وی کار راحت تری برای قرار 
دادن بازیکنانی که در همه تمرینات ش��رکت 
می کنند، بر روی نیمکت ذخیره ها پیش رو دارد 
و به می تواند حواش��ی را تا ح��د زیادی از تیم 
دور کند. در نیم فصل اول س��ران بایرن مونیخ 
برای کم کردن ریس��ک ناش��ی از فش��ارهای 
پ��س از جام جهان��ی و مصدوم��ان احتمالی، 
مایل به داشتن کادری با تعداد بازیکنان بیشتر 
بوده اند که ح��ال در نیم فصل دوم با توجه به 
کم ش��دن احتمال چنین خطرهایی، س��ران 
باش��گاه با کوچک تر ش��دن کادر تی��م به 20 
بازیکن مطابق خواسته پپ گوآردیولا موافقت 
کرده اند البته خواسته پپ گوآردیولا با ریسک 
همراه خواهد بود، چون بعضی از مصدومیت ها 
و محرومیت های ناگهانی ممکن است برای تیم 
بویژه در مرحله ه��ای بالایی لیگ قهرمانان به 
تهدید بدل شود. این سرمربی اسپانیایی البته از 
داشتن کادری کوچک در بارسلونا نیز تجربیات 
مثبتی داشته است و به همین دلیل با در کنار 
هم گذاشتن چنین مسائلی وی باز هم ترجیح 
می دهد که کادر کوچک تری در اختیار داشته 
باشد. با در نظر نگرفتن مانوئل نویر، په په رینا و 
تام اشتارکه، پپ گوآردیولا در نیم فصل دوم 19 
بازیکن در اختیار خواهد داشت که 3 نفر از آنها 
به نام های جیانلوگکا گائودینو، سینان کورت و 
میشل وایزر از بازیکنان بسیار جوان به حساب 
می آیند که شاید با رفع مصدومیت بازیکنانی 
نظیر فیلیپ لام، خاوی مارتینز و تیاگو آلکانتارا، 

بازی های زیادی به آنها نرسد. 

یادداشت اخبار

بعدازظهر یکشنبه دو خبر بسیار جنجالی روی 
خروجی خبرگزاری ها قرار گرفت. اولی لغو جلس��ه 
مزای��ده س��رخابی ها  ب��ود و دومی درباره س��مت 
قائم مقامی نژادفلاح در پرسپولیس. هر دو خبر نشان 
از ع��دم هماهنگ��ی در راس وزارت ورزش می دهد. 
فقدان مدیریت درس��ت میان وزارت امور اقتصادی 
و دارایی با وزارت ورزش و همینطور خبرهای ضد و 
نقیض درباره خصوصی سازی نشان می دهد که این 
مقوله در دولت یازدهم نیز تقریبا تبدیل به شعار شده 
اس��ت. از سوی دیگر خبر انتخاب نژادفلاح به عنوان 
قائم مقام باشگاه پرسپولیس نش��ان می دهد تا چه 
اندازه بی نظمی در ارتباط بین باش��گاه و وزارتخانه 
م��وج می زند. دقیقا هفته پیش بود که س��خنگوی 
باش��گاه پرس��پولیس انتخاب نژادفلاح را به عنوان 
مدیر عامل رد کرد و تمام خبر را شایعه دانست و به 
خبرنگاران خرده گرفت که چرا صحت خبر را منتشر 
نمی کنند. یک هفته از تکذیب س��خنگوی باشگاه 
پرسپولیس نگذشته بود که باشگاه بدون مدیرعامل، 
 قائم مقام خود را می شناس��د! واقعا کجای دنیا سراغ 
دارید یک تیم بدون مدیرعامل باش��د و بعد برایش 
قائم مق��ام تعیین کنند! البت��ه باید گفت از عجایب 
فوتبال همیشه در اینجا وجود دارد و با نوع مدیریت 
وزارت ورزش در فوتبال خیلی هم بعید نیس��ت که 

این اتفاق ها رخ بدهد. 
اختلاف بر سر درآمد حاصل از فروش سرخابى ها ■

معاون مالی و پشتیبانی وزارت ورزش می گوید 
درآم��د حاصل از فروش اس��تقلال و پرس��پولیس 
براس��اس قانون باید به بودجه وزارت ورزش افزوده 

شود. پس از اینکه امیررضا خادم گفت امیدوار است 
پول حاصل از فروش سرخابی های تهران به بودجه 
ورزش افزوده ش��ود، پورحس��ینی رئیس س��ازمان 
خصوصی س��ازی اعلام کرد تم��ام درآمد حاصل از 
این فروش به خزانه واریز می شود. با این حال دیروز 
مناف هاشمی، معاون مالی و پشتیبانی وزارت ورزش 
در تازه ترین اظهارنظر گفت که براس��اس قانون این 
پول باید صرف تکمیل پروژه های نیمه تمام روستایی 
شود. او گفت: من صحبت های آقای خادم را در این 
باره نشنیدم اما مصاحبه آقای پورحسینی با رادیو را 
گوش دادم که گفتند این پول باید به حساب خزانه 
واریز شود. متاسفانه دوستان یا به قانون اشراف ندارند 
یا اینکه توجه نداش��ته اند. در قانون بودجه سال 93 
آمده که درآمد حاصل از فروش ش��رکت های گروه 
2 باید در جدول ش��ماره 5 بودجه 93 واریز ش��ود. 
استقلال و پرسپولیس هم از جمله شرکت های گروه 
2 محسوب می شوند بنابراین درآمد به دست آمده از 
فروش این 2 باشگاه باید جزو منابع جدول شماره 5 
به حساب بیاید. ش��اید ما نتوانیم این پول را صرف 
ورزش شهری کنیم اما می توانیم براساس قانون، این 
درآمد را برای ورزش روس��تایی و تکمیل پروژه های 
ناتمام هزینه کنیم. بر این اساس با آقای جهانگیری، 
معاون اول رئیس جمهور مکاتبه کردیم و ایشان هم 
به سازمان مدیریت دستور داد منابع حاصله از فروش 
این دو باشگاه برای تکمیل پروژه های ناتمام روستایی 
در اختی��ار وزارت ورزش قرار گیرد. اگر اس��تقلال و 
پرس��پولیس امس��ال به فروش نرفت از نمایندگان 
مجلس استدعا داریم درآمد به دست آمده از فروش 

این دو باش��گاه در سال 94 را در بودجه سال آینده 
ورزش ببینن��د، چرا که ای��ن درآمد می تواند کمک 

بزرگی به تکمیل پروژه های ناتمام باشد.
امکان واگذاری تا پایان سال بعيد است ■

مش��اور رئیس سازمان خصوصی س��ازی دلایل 
لغو برگزاری جلس��ه مزایده استقلال و پرسپولیس 
را اع��لام ک��رد و از احتمال تغییر قیمت و ش��رایط 
واگذاری سرخابی ها خبر داد. سبحانی درباره اینکه 
آیا امکان واگذاری س��رخابی ها قبل از پایان س��ال 
وجود دارد یا نه، عنوان کرد: بعید اس��ت در ش��نبه 
آینده جلسه هیات واگذاری برگزار شود، زیرا با فرض 
برگزاری جلس��ه هیات واگذاری در آینده نزدیک و 
تصویب قیمت و شرایط واگذاری، با توجه به اینکه 
باید واگذاری این دو باشگاه در دو نوبت آگهی شود، 
احتمال برگزاری مزایده قبل از پایان سال بعید است، 
مگر اینکه جلس��ه هیات واگ��ذاری در هفته آینده 
برگزار و ش��رایط واگذاری در همان جلسه تصویب 
شود تا بعد از انتشار آگهی، مزایده در اواخر اسفندماه 
برگزار ش��ود. مشاور رئیس سازمان خصوصی سازی 
در پاس��خ به این س��وال که آیا لغو جلسه مزایده از 
پیش تعیین شده بوده و به دلیل برخی مقاومت ها 
صورت گرفته است، گفت: برخی نمایندگان مجلس 
اظهار کردند قیمت سرخابی ها بالا تعیین شده است 
تا خریداری حاضر به خرید این دو باشگاه نشود اما 
اصلا این طور نیست به طوری که هماهنگی خوبی 
بین وزارت ورزش و وزارت امور اقتصادی و دارایی و 
سازمان خصوصی سازی ایجاد شده بود تا این اتفاق 

شیرین رخ دهد.

سردرگمى در خصوصى سازی سرخابى ها 

مزایده بی مزایده

نژادفلاح: با اراده هیأت مدیره و 
وزارت ورزش به پرسپولیس آمدم

محمدحس�ين نژادفلاح درباره حضورش 
در باشگاه پرس�پوليس اظهار کرد: هواداران 
پرس�پوليس روزهای س�ختى را پش�ت سر 
گذاش�تند و شرایط این باش�گاه خوب نبود. 
همين طور مس�ائل دیگر انگيزه ای شد تا من 
دوباره به پرس�پوليس بازگردم. من به عنوان 
یک هوادار و اینک�ه اندوخته مدیریتى دارم 
به باشگاه پرسپوليس آمدم تا بتوانيم فضای 
نش�اط را به پرس�پوليس بازگردانم به همين 
دليل وقتى وزارت ورزش و دوستانم احساس 
کردند که من  مى توانم کمک کنم پيش�نهاد 
را پذیرفت�م. م�ن از همه از جمله رس�انه ها 
خواهشى دارم و آن این است که پرسپوليس 
مانند همه تيم ها یک تيم است. همانطور که 
خيلى از کارشناسان مى گویند این تيم 20 الى 
30 ميليون هوادار دارد پس باید تلاش کنيم 
تا این نشاط و فضای شادی را به پرسپوليس 
بازگردانيم. قائم مقام جدید باشگاه پرسپوليس 
تصریح ک�رد: مطبوعات تا مش�کلات بيش 
از این نش�ده مى توانند کم�ک بزرگى به ما 
کنند، به همين دليل م�ن اولين روز کاری ام 
را با رس�انه ها آغاز کردم البته اینکه بگویيم 
مش�کلات مالى باش�گاه پرس�پوليس حل 
نخواهد شد درست نيست، ولى معتقدم همه 
چيز باید دست به دست هم دهد تا وضعيت 
پرسپوليس درست شود. من روز گذشته در 
نشست مفصلى که با وزیر و معاونانش داشتم 
صحبت های�ى درباره مش�کلات مالى مطرح 
کردیم. این مسائل مستقيما روی تيم اثر گذار 
است. بدهى های انبوهى که باشگاه به دوش 
مى کش�د به یک طرف، ولى باید هزینه های 
فعلى باش�گاه هم تامين شود تا مسائل مالى 
کمتر روی تيم تاثير گذار باش�د. نژادفلاح در 
پاس�خ به این س�وال که آیا قرار است درباره 
حضور برانکو ایوانکوویچ با حميد درخش�ان 
صحبت کنيد، گفت: من یک مدیر اخلاق مدار 
هستم و هميشه اخلاق را اصل قرار مى دهم. 
حمي�د درخش�ان س�ال ها در پرس�پوليس 
زحمت کش�يده و ای�ن را هم در نظر بگيرید 
اگر س�رمربى ای�ن تيم نبود ب�ه عنوان یک 
پيشکسوت وظيفه داشتم با او صحبت کنم 
چه برسد اکنون که او سرمربى تيم ما است. 
قائم مقام جدید باشگاه پرسپوليس در بخش 
دیگری از صحبت های خ�ود در مورد اینکه 
گفته مى شود هيات مدیره نقشى در انتخاب 
او نداشته اند، گفت: اینطور نيست بلکه اراده 
و تصمي�م هيات مدیره و همين ط�ور وزارت 
ورزش موجب شد تا من به پرسپوليس بيایم. 
وزیر به عنوان رئي�س مجمع تصميم گيرنده 
اس�ت و ه�ر جا هي�ات مدی�ره نقطه ضعف 
داشت آن را برطرف مى کنم. من نمى خواهم 
وارد این مساله ش�وم، اما آدم های بزرگى در 

هيات مدیره هستند. 

نماینده تام الاختي�ار وزیر ورزش و جوانان 
برای واگذاری 2 باشگاه استقلال و پرسپوليس 
معتق�د اس�ت انتخاب ای�ن وزارتخان�ه برای 
مدیریت باشگاه پرسپوليس پيش از آغاز فصل 
جاری اشتباه بوده است. اميررضا خادم درباره 
وضعيت 2 باش�گاه پرس�پوليس و استقلال و 
اینکه ش�اید عدم موفقيت پرسپوليس ناشى 
از انتخاب نادرست برای مدیران این باشگاه ها 
بوده اس�ت، گفت: عدم موفقيت یا توفيق در 
داخل یک مجموعه که باید مدیریت شود، در 
حوزه ورزش 2 بخش اس�ت، یک بخش فنى و 
بخ�ش دیگر ب�ه مدیریت کلان ب�از مى گردد 
که این مس�اله به درازمدت مربوط مى ش�ود 
و نامحس�وس تر اس�ت. اینکه انتظار داش�ته 
باشيم کادرفنى و سرمربى تيم بموقع انتخاب 
ش�وند و آنها بتوانند در زمان مقرر چينش�ى 
درس�ت داش�ته باش�ند و در ادامه نيز تيم را 
ب�ه خوبى هدایت کنند، به بخ�ش فنى آن باز 
مى گ�ردد. در بحث مدیریتى هم کارها مربوط 
به داخل باش�گاه مى شود که مس�ائل اداری، 
حقوقى، هزینه کرد و... باید توسط مدیرعامل 
و هيات مدیره باش�گاه ها س�ازماندهى شود. 
این موضوع چيزی ب�ود که ابتدای فصل برای 
هر دو باشگاه اتفاق افتاد. نماینده تام الاختيار 
وزیر ورزش و جوانان برای واگذاری 2 باش�گاه 
اس�تقلال و پرس�پوليس به بخش خصوصى 
با اش�اره به انتخاب س�رمربيان ای�ن دو تيم 
خاطرنش�ان کرد: کادرفنى 2 تي�م که ابتدای 
فصل کار را آغاز کردند مقبول ترین کادرفنى 
بين اهالى این دو باش�گاه بودند. اگر به 10، 11 
ماه پيش یا همان اول فصل برگردیم، انتخابى 
که توس�ط هيات مدیره ص�ورت گرفت طبق 
آمارگي�ری از درصد مقبوليت بس�يار بالایى 
برخوردار بود و هر دو سرمربى چهره های فنى 
و فوتبالى بودند. در این بين استقلال تيمى را 
بس�ت که نتایجش مشخص اس�ت و خوب یا 
بد این نتایج را مى بينيم و در پرسپوليس نيز 
همينطور بود. ما وظيف�ه ای که بر گردن خود 

مى دانستيم، انجام دادیم، کاری که پيش از این 
صورت نمى گرفت یا کمک ها از بودجه دولتى 
انجام مى شد. ما تلاش کردیم تا منابعى پایدار 
را برای 2 باش�گاه فراهم کني�م، منابعى که از 
بودجه دولت نباشد تا بى قانونى نکرده و قانون 
را دور نزده باش�يم. این کارها انجام ش�د و از 
طریق اسپانسر برای 2 باشگاه منابعى را فراهم 
کردیم. ش�اید با توجه به بدهى های س�نگين 
2 باش�گاه، برای وزارتخانه هم س�خت بود که 
بخواهد تامي�ن بودجه کند اما این کار صورت 
گرف�ت. ب�ا این بودج�ه هيات مدیره باش�گاه 
استقلال توانس�ت کار را به اینجا بکشاند اما 
در ادامه مش�خص شد انتخاب ما در مدیریت 
باشگاه پرسپوليس در ابتدا اشتباه بوده است. 
در انتخ�اب مدیرعامل باش�گاه پرس�پوليس 
تایيدی صورت گرفت و هيات مدیره نيز حکم 
مدیری�ت را برای او )عليرض�ا رحيمى( صادر 
کرد و این فرد با توجه به کارنامه اش، مقبوليت 
عموم�ى هم داش�ت. در 5 م�اه 14 ميليارد به 
باشگاه تزریق شد که تزریق چنين بودجه ای 
بى س�ابقه بود.خادم با اش�اره به زندانى شدن 
حميدرضا سياسى گفت: مسائل حاشيه ای که 
برای این فرد به وجود آمد قابل پيش بينى نبود. 
او )سياس�ى( با عدم صلاحيت روبه رو نشد و 
حتى شائبه ای هم در خصوصش وجود نداشت. 
در حالى که در باش�گاه ثباتى ایجاد کرده بود 
و ب�ه بازیکنان پرداختى بموقع داش�ت اما به 
علل مختلفى که مربوط به اظهارنظر شخصى 
من و وزارت ورزش نيس�ت، نتوانس�ت ادامه 
فعاليت بدهد. این موضوع شوک جدیدی بود 
که به باش�گاه وارد ش�د و تا به اینجا نيز ادامه 
پيدا کرده و باعث ش�ده چنين نتایجى گرفته 
شود. به بازیکنان و کادرفنى همين تيم فعلى 
بالای 10 ميليارد پرداخت شده است اما وقتى 
مقابل برخى تيم ها که هزینه کل فصل شان 5 
تا 6 ميليارد است، نمى توانند نتيجه بگيرند این 
مساله را نش�ان مى دهد که هزینه و عملکرد 

داخل زمين با یکدیگر تطبيق ندارند.

سامان بدر: با پایان هفته بيست و سوم لاليگا 
رقابت حس�اس مثل�ث خط حمله بارس�لونا 
)مس�ى، نيمار، سوارز( و رئال مادرید )رونالدو، 
گرت بيل و بنزما( به مانند رقابت برای کسب 
صدرنشينى بس�يار نزدیک و نفسگير دنبال 
مى ش�ود. روند گلزنى ها و موفقيت های مثلث 
MSN از سال نوی ميلادی موجبات نزدیکى 
آنه�ا به مثلث BBC ش�ده اس�ت و اگر روند 
بازی ها به همين ترتيب پيش برود آنها موفق 
خواهند ش�د رقيب مادریدنشين را شکست 
دهن�د. تا هفته 23 در لاليگا رونالدو با 28 گل 
در صدر گلزنان است و کریم بنزما با 12 و گرت 
بي�ل با 10 جمع گلزنى های مثل�ث BBC را به 
عدد 50 رس�انده اند که 9 گل آن از روی نقطه 
پنالتى بوده اس�ت اما در خط حمله آتش�ين 
بارسلونا ليونل مس�ى با 26 گل تقریبا خود را 
به رونالدو رس�انده است و نيمار با 17 و سوارز 
با 4 گل آمار مثلث آبى واناری ها  را به عدد 47 
رس�انده اند که تنها مس�ى 2 بار از روی نقطه 
پنالتى به گل رسيده است. از نظر پاس گل نيز 
مسى با 13، سوارز با 8 و نيمار با 4 پاس گل در 
مجم�وع 25 پاس گل را ثبت کرده اند تا بالاتر 
از رئالى هایى باش�ند که 23 پاس گل )رونالدو 
10، بنزم�ا 8  و گرت بي�ل 5(  داده اند. مجموع 
امتيازات مثلث  MSN که شامل گل و پاس گل 
اس�ت به عدد 72 رسيده که یک امتياز کمتر 
از امتياز 73 مثلث BBC  است. البته در کوپا 

دل ری مثلث بارس�لونا با 8 گل )3گل مسى، 
4گل نيمار و  یک گل س�وارز( بالاتر از مثلث 
حذف شده رئال مادرید قرار دارد که تنها یک 
بار توس�ط رونالدو موفق به گلزنى ش�دند.در 
ليگ قهرمانان اروپا هم مس�ى با 8، نيمار با 3 
و س�وارز با 2 گل موفق به ثمر رساندن 13گل 
برای بارسلونا شدند و از آن سو رونالدو و بنزما 
هر دو 5گل و گرت بيل 2گل به ثمر رسانده اند 
ت�ا ی�ک گل کمتر از بارس�ایى ها ثب�ت کرده 
باشند البته در این ميان 2 گل رئالى ها توسط 

پنالتى های رونالدو به ثبت رسيده است.
در پاس گل هم مس�ى 2 و سوارز یک پاس 
گل به ثمر رس�انده اند و از آن س�و رونالدو 2، 
بنزما 2 و بيل یک پ�اس گل ثبت کرده اند که 
ب�ه معنای آن اس�ت که اگر مجم�وع گل ها و 
پاس گل ه�ا را جمع کنيم مثل�ث رئال مادرید 
17 ب�ر 16 پيش اس�ت البته به نظر مى رس�د 
برنده اصلى مثلث خط حمل�ه 2 تيم را محور 
اصلى این مثلث یعنى ليونل مسى و کریستانو 
رونالدو مش�خص خواهند کرد و برنده نهایى 
آنها خواهد توانس�ت در مثلث مشهور 2 تيم 
نقش بازی کند. با توجه به اینکه رونالدو در 8 
بازی سال 2015 تنها  4 گل و مسى در 11 بازی  
14 گل به ثمر رسانده  است روند پيش بينى ها 
به نفع مسى چربش بيشتری خواهد داشت. با 
این حال رونالدو نش�ان داده به مرور دوباره به 

اوج آمادگى مورد نظر مى رسد.

حرف های ضد و نقيض خادم تمامى ندارد

سياسى صلاحيت داشت!
مقایسه مثلث آتش بارسلونا و رئال مادرید

کهکشانى ها بالاترند


